
Obec Bílov - UBYTOVÁNÍ :: okres Plzeň sever

zastupitelstva obce Bílov - 28. 11. 2019
Zápis ze zasedání
Zasláno od: M7
Datum zveřejnění: 6.3.2020 � 12:47:58

Přítomni: Josef Slach, Pavel Bulín, Ladislav Bulín, Jaroslav Bulín, Zdeněk Rom, Serhii Jolkin
Omluven: Pavel Babor
Hosté: Jaroslava Romová
 
Vážení, ve smyslu zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů, zahajuji
8. zasedání zastupitelstva obce Bílov v roce 2019, na kterém Vás všechny vítám. Je přítomno 6
členů zastupitelstva obce z celkového počtu 7 členů. To je dostatečný počet k tomu, aby zasedání
zastupitelstva obce mohlo právoplatně jednat a usnášet se na všech bodech jednání.
Navrhuji, aby se dnešní zasedání řídilo tímto programem:
 
Program: 
1. Zahájení
2. Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu
3. Kontrola usnesení z minulé schůze
4. Schválení přijetí dotace na odkanalizování obce ve výši 23 860,- Kč
5. Veřejnoprávní smlouva s Bílovskou zemědělskou 
6. REMO – zrušení smlouvy
7. Rozpočtové opatření č.5
8. Měřič rychlosti?
9. DSO schválení rozpočtu
10. Zařazení jednotky hasičů do požárního poplachového plánu kraje
11. Ekologická likvidace olejů 
12. Schválení stavby rybníčků pode vsí
13. Schválení záměru stavby Knedlík
14. Jmenování a schválení inventarizační komise za rok 2019
15. Různé 
16. Diskuze 
17. Usnesení a závěr

 Zastupitelé schvalují program schůze. Nikdo ze zastupitelů neprojevil zájem o rozšíření bodů
jednání.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 2/ Za zapisovatele zápisu z dnešní schůze byl navržen Pavel Bulín, ověřovatelem pan J. Slach a
pan L. Bulín.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 3/ Starosta konstatoval, že usnesení z minulé schůze OZ jsou splněna nebo průběžně plněna
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 4/ Starosta seznámil zastupitele s výší dotace poskytnuté obci Odborem životního prostředí PK
na vypracování Variantní studie na odkanalizování obce – ve výši 23 860,- Kč. Zastupitelé
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odsouhlasili její přijetí.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 5/ Starosta seznámil zastupitele s žádostí Bílovské zemědělské a.s. o poskytnutí účelové dotace
určené k omezení ekologické zátěže obce. Vzhledem k tomu, že Bílovská zemědělská v roce 2019
postavila na své náklady v obci teplovod pro potřeby občanů i obecního úřadu a napomáhala rovněž
při opravě polních cest v majetku obce, schválili zastupitelé jednomyslně poskytnutí dotace ve výši
400 000,- Kč. S Bílovskou zemědělskou a.s. bude uzavřena veřejnoprávní smlouva.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 6/
Starosta informoval zastupitele, že společnost REMO, která odebírá zpětně elektroodpad, požaduje
podepsání nové smlouvy, kterou se obec zaváže k minimálně jednomu ročnímu sběru
elektroodpadu. Zastupitelé se rozhodli smlouvu neaktualizovat a problém elektroodpadu řešit se
svozou firmou Marius Pederssen v Kralovicích
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 7/ Paní Romová navrhla rozpočtové opatření č. 5 – jedná se o navýšení příjmů ve výši
2 000 000,- Kč (daňové příjmy, dotace MMR na opravu místní komunikace, dotace PK na Variantní
studii odkanalizování obce, příjmy za dřevo) a výdajů ve výši 590 000,- Kč (lesní hospodářství,
variantní studie odkanalizování obce, účelová dotace na omezení ekologické zátěže obce). Rozpočet
obce bude po změnách ve výši 4 081 580,- K na straně příjmů a 6 178 580,- Kč na straně výdajů.
Schodek bude financován z přebytků minulých let.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 8/ Starosta seznámil zastupitelé s nabídkou firmy  Sovt - radio na instalování radarového měřiče
rychlosti v ceně cca 50 000,- Kč. Zastupitelé se shodli, že požádají o dotaci PK a pouze v případě
jejího kladného vyřízení budou o instalaci měřiče uvažovat.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 9/ Starosta požádal zastupitele o schválení rozpočtu DSO 1/27 – členský podíl obce činí 5000,-
Kč/rok. Zastupitelé souhlasili.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 10/ Starosta seznámil zastupitele s požadavkem velitele, Ondřeje Koury, na zařazení jednotky
bílovských hasičů do požárního poplachového plánu kraje. Zastupitelé souhlasili.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 11/ Starosta seznámil zastupitele s nutností ekologická likvidace olejů v obci pomocí sběrného
místa. Zastupitelé pověřili starostu dalším jednáním se sběrovými firmami. Rovněž vznesli
požadavek vybavit sběrná místa samolepkami s informacemi, kam jaký odpad ukládat.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 12/ Starosta představil zastupitelům návrh projektu na stavbu dvou tůní pode vsí na Sedleckém
potoku. Zastupitelé předložené návrhy odsouhlasili.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 13/ Starosta seznámil zastupitele s předběžným návrhem vzhledu plánované novostavby
bývalého čp.12 – stavitel Petr Knedlík. Zastupitelé projekt odsouhlasili.
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Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 14/ Starosta navrhl inventarizační komisi k provedení inventarizace k 31. 12. 2019 ve složení:
předseda Pavel Babor, členové Jaroslav Bulín, Serhii Jolkin a Jaroslava Romová Jmenovaní se svojí
nominací souhlasili a zastupitelé je rovněž odsouhlasili.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Protože nebylo dalších podnětů, uzavřel starosta dnešní zasedání a navrhl následující usnesení:
 
8. usnesení obecního zastupitelstva ze dne 28. 11. 2019:

51 / 2019 -  Zastupitelé souhlasí s přijetím dotace poskytnuté obci Odborem životního prostředí PK
na vypracování Variantní studie na odkanalizování obce – ve výši 23 860,- Kč. 

52 / 2019 – zastupitelé schvalují poskytnutí účelové dotace Bílovské zemědělské a.s. určené k
omezení ekologické zátěže obce ve výši 400 000,- Kč. 

53 / 2019 - zastupitelé se rozhodli neaktualizovat smlouvu s firmou REMA a problém elektroodpadu
řešit se svozovou firmou Marius Pederssen v Kralovicích

54/ 2019 – zastupitelé schvalují rozpočtové opatření č. 5 

55 / 2019 – zastupitelé se předběžně shodli na uspořádání srazu rodáků v roce 2020, věc však ještě
bude diskutována.

56 / 2019 - zastupitelé schvalují podání žádosti o dotaci PK na pořízení radarového měřiče rychlosti

57 / 2019 - zastupitelé schvalují rozpočet DSO 1/27 na rok 2020

58 / 2019 – zastupitelé souhlasí se Zařazením jednotky bílovských hasičů do požárního
poplachového plánu kraje. 

59 / 2019 - zastupitelé souhlasí s instalací nádoby na ekologickou likvidaci olejů 

60 / 2019 - zastupitelé schvalují návrh projektu na stavbu dvou tůní pode vsí na Sedleckém potoku. 

61 / 2019 - zastupitelé schvalují předběžný návrh vzhledu plánované novostavby bývalého čp.12 –
stavitel Petr Knedlík. 
62 / 2019 – zastupitelé schvalují inventarizační komisi k provedení inventarizace k 31. 12. 2019 ve
složení: předseda Pavel Babor, členové Jaroslav Bulín, Serhii Jolkin a Jaroslava Romová.

Zapsal dne 28. 11. 2019                                                         Pavel Bulín

Ověřovatelé zápisu: Josef Slach, Ladislav Bulín
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